



Credit Check Consent

Credit Check

In order to open and operate an fxTrade account with OANDA, customer must agree to the following terms and conditions of a credit check.

In connection with my application for an fxTrade account with OANDA, I hereby take notice that OANDA may be procuring and referring to a consumer credit report respecting me containing personal information, including credit information, for the purposes of verifying my identity and other information that I have provided in the fxTrade New Client Application Form and during the application process, and I hereby consent thereto.

Consentement à la vérification du crédit

Vérification du crédit

Dans le but d'ouvrir et d'utiliser un compte fxTrade chez OANDA, le client doit accepter les conditions suivantes de vérification du crédit.

En ce qui concerne ma demande d'un compte fxTrade chez OANDA, je reconnais par la présente qu'OANDA pourra obtenir et consulter un rapport de crédit sur moi lequel contiendra des renseignements personnels, dont certains sur le crédit, aux fins de vérifier mon identité et les autres renseignements que j'aurai fournis sur mon formulaire de nouveau client fxTrade et pendant le processus de demande, ce à quoi je consens par la présente.